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CASPER FAULCONER 
(TWEEDE PLAATS), GO! ATHENEUM DENDERMONDE

Wat is je leukste herinnering aan deze 
olympiade?
‘Ik vond alleszins het practicum tijdens 
de finale heel tof. Het was een  titratie 
van een mengsel van oxaalzuur en 
azijnzuur, waardoor je zowel een 
redox- als een zuur-basetitratie achter 
elkaar moest uitvoeren, dat vond ik heel 
interessant.’

Wat hoop je te bereiken tijdens de Inter-
nationale Chemie Olympiade?
‘Ik ga vooral inzetten op mensen leren 
kennen tijdens de IChO en richt me 
minder op prestaties; ik ben al blij met 
een eervolle vermelding. Ik heb al even 
gekeken naar het programma en van 
de tien dagen zijn er twee halve dagen 
waarop we tests maken. De rest is voor 
activiteiten, dus de focus ligt echt op het 

leren kennen van elkaar. Leuk genoeg 
heb ik een van de Nederlandse laure-
aten al ontmoet tijdens de European 
 Olympiad of Experimental Science. Dat 
laat ook wel weer zien dat de wereld 
maar klein is en dat ik de mensen op de 
IChO vast ook vaker zal gaan zien!’

Wat zijn je toekomstplannen?
‘Ik ga waarschijnlijk fysica studeren. 
Opleidingen chemie zijn heel praktijk-
gericht, dus de mogelijkheden na zo’n 
opleiding vind je bijna allemaal in de 
chemische sector. Maar mijn interes-
se gaat meer uit naar fundamenteel 
onderzoek en dat vind ik denk ik meer 
in de fysica. Maar er zijn vast ook genoeg 
mogelijkheden om uiteindelijk vanuit de 
fysica nog chemie te gaan doen.’

AARON VERNIEST 
(EERSTE PLAATS), SINT-LODE-
WIJKSCOLLEGE SINT-ANDRIES 

Wat is je leukste herinnering aan 
deze olympiade?
‘Ik ben trots op dat ik eerste ben 
geworden, maar verder vond ik de 
labo’s die we hebben bezocht heel 
leuk, vooral tijdens de voorberei-
dingsweek. In die week kregen we 
les van verschillende professoren 
en mochten we labo-experimenten 
doen, waaronder verschillende 
titraties en een synthesereactie.’

Wat hoop je te bereiken tijdens de 
Internationale Chemie Olympiade?
‘Ik weet in ieder geval dat ik gewoon 
mijn best ga doen. Natuurlijk is het 
leuk om een hoge plek te halen in 
de finale, maar ik ben sowieso al 
heel tevreden met dat ik tot bij de 
IChO ben geraakt. Ik denk dat het 
vooral een unieke ervaring gaat zijn 
en ik heb veel zin in het ontmoe-
ten van anderen die ook interesse 
hebben in chemie om te zien hoe 
zij over dit veld denken. En ook kijk 
ik uit naar de uitdaging tijdens de 
wedstrijd zelf, dat zal van een nog 
hoger niveau zijn dan wat we tot nu 
toe hebben gezien.’

Wat zijn je toekomstplannen?
‘Na de IChO en de  zomervakantie 
begin ik in september aan de 
opleiding Chemie aan de UGent. 
Ik twijfelde heel even of ik niet de 
bioingenieuropleiding wilde doen, 
maar ik vind chemie écht leuk. Dus 
waarom iets anders doen als ik iets 
heb gevonden dat zo goed bij mij 
past?’
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